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Notulen: Overleg Wijkplatform Geleen-Zuid & de Kluis 
Datum: Dinsdag 21 mei 2024 
Plaats: Woonzorgcomplex Bunderhof, Europalaan 1, 6164 

EM Geleen 
 
Aanwezig: 
Wijkplatform: Baddy Crutz (Vidar), Bart Temme (Community Manager), Dietrich 
deLannoy, Eugène Lebon (Stadsdeelmanager), Harm Burgers, Jacqueline Goertz, 
Jo Kleijn, Jos Raven, Julie de Vaan (gebiedsregisseur), Leon Geilen (wethouder), 
Léon Lemmens (Seniorenvereniging), Manon Bonné (Huys van de Wijk), Michel 
Penris, Mirjan Romans (Vidar), Nieki Mevissen (PIW), Ronald Otten (BPT), Roy 
Janssen (Graaf Huyn College), Severine Louf (Stichting De Rollen), Shauni van der 
Hagen (PIW), Sjors van Vugt (PIW), Souhailla Zakhnini, Wouter van Driel (Daelzicht), 
Yousra Dahmazi (PAGB) 
 

1. Opening 
Jo Kleijn opent de vergadering en deelt mede dat hij Marcel Mastenbroek vervangt. 
Hij is op vakantie. 
Vervolgens zegt hij blij te zijn met de grote opkomst naar deze vergadering. Het 
Wijkplatform vindt dat heel prettig. Hiermee kan een belangrijke bijdrage worden 
geleverd aan verbinding in de wijken. Hij bedankt tenslotte Bunderhof voor het 
beschikbaar stellen van de vergaderruimte. 

2. Presentaties 
a. Vidar in de Wijk 

In deze presentatie van Baddy Crutz (Unit Coördinator Team Ontwikkeling) en Mirjan 
Romans (Participatiemakelaar) wordt het volgende toegelicht: 

• Ontstaan in 2021 uit combinatie van het sociaal werkbedrijf en de sociale 
dienst van de gemeente Sittard-Geleen. 

• Er zijn veel taken op het gebied van de begeleiding opdat mensen weer 
kunnen meedoen aan het maatschappelijke leven (participatie). 

• Team Ontwikkeling is ingericht met units; de unit van Baddy Crutz houdt zich 
vooral bezig met participatie en meedoen. 

• Dit start op het moment van aanvragen van een uitkering (mensen krijgen 
allerlei vragen over hun eigen welzijn en positie in het leven en de 
maatschappij) en alles is erop gericht om de mensen zo snel mogelijk weer te 
laten meedoen in de maatschappij. Het is van belang dit zo snel mogelijk op te 
pakken, omdat is gebleken dat – hoe langer er mee wordt gewacht hoe 
moeilijker het realiseren van de doelstelling wordt. 

• Voorheen was daarvoor alleen vrijwilligerswerk, maar nu is er sprake van 
samenwerking met partners, zoals ZOwonen, Partners in Welzijn e.a. 
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• Vidar wil zo dicht mogelijk bij de mensen zijn in de wijk en daarom zijn er nu 
locaties in de wijk (o.a. in de Wagenaarflat); dit is nodig om zo snel en zo goed 
mogelijk een beeld te krijgen van de behoefte van mensen in de wijk. 

• De werkzaamheden die de cliënten van Vidar in de wijk uitvoeren zijn voor het 
grootste deel lichte werkzaamheden en dat zijn vaak klussen die ertoe leiden 
dat de wijk weer stukje mooier, leefbaarder en gezelliger te maken. Het zijn 
geen werkzaamheden waarvoor de burger normaal gesproken een aannemer 
of een ander bedrijf zal in schakelen. 

• Mirjan Romans is de makelaar en zij houdt zich o.a. bezig met het netwerken 
en de acquisitie. O.a. ook richting stichtingen, verenigingen en non-profit 
organisaties, waarvoor het steeds moeilijker is om vrijwilligers te vinden. Te 
denken is aan het onderhoud van een gebouw waar die organisaties zijn 
gehuisvest of aan het groenonderhoud. Vidar kan daarvoor extra handjes 
bieden. 

• Alles is erop gericht de cliënten weer een mooie en zinvolle dag invulling te 
bieden en om hen de mogelijkheid te geven om hun eigen talenten weer te 
laten opbloeien. 

• In elke wijk is er een werkcoach die verantwoordelijk is voor de planning en 
het regelen van de begeleiding. Verder is er een voorman of voorvrouw actief. 
Maar er is wel sprake van een gezamenlijke verantwoordelijkheid tussen Vidar 
en de organisaties in de wijk waarvoor cliënten tewerk zijn gesteld. 

• Team Ontwikkeling richt zich ook de vervolgstappen voor de cliënten. Zodra 
iemand klaar is voor een vervolgstap, wordt binnen Vidar gekeken naar welke 
stap de juiste stap is voor de betrokken persoon. Alles is erop gericht die 
persoon zo goed mogelijk te informeren en te begeleiden naar het werk of de 
functie op de arbeidsmarkt die voor hem of haar het beste is. Allerlei projecten 
passeren daarbij de revue en uiteindelijk wordt de beste optie met de client 
besproken. Als het nodig is, wordt de client ook begeleid richting diploma’s of 
certificaten om hem of haar een zo passend mogelijke en een zo soliede 
mogelijke basis te geven in het werkproces. 

• Baddy Crutz benadrukt als laatste dat Vidar in de wijk heel blij en trots is dat 
dit alles in samenspraak en in samenwerking kan worden gedaan met heel 
veel partners in de wijk. Als voorbeeld wordt nog genoemd dat het Vidar in de 
wijk complementair is aan bijvoorbeeld het Huis van de Wijk. Tussen beide 
organisaties worden zaken goed op elkaar afgestemd en dat werkt perfect. 

• Op een vraag van Jos Raven over de manier waarop de inwoners Vidar in de 
wijk het beste kunnen vinden en waarvoor zij bij Vidar terecht kunnen, zegt 
Mirjan Romans dat daarvoor veel opties zijn. Zij noemt o.a. de contacten met 
de cliënten bij hun eigen dienst en nieuwsbrieven. 

• Verder wil men graag gebruik maken van de vele communicatiemiddelen die 
er zijn; o.a. de verschillende website, de facebookpagina’ s het wijkblad en het 
digitale platform Onsgeleenzuid.nl. 

• Léon Lemmens zegt nog dat Vidar in de gemeente Beek anders werkt, Daar is 
het werk meer gericht op de ouderen. Baddy Crutz is het daar niet helemaal 
mee eens, want Vidar kijkt naar de vraag waarom iemand Vidar nodig heeft. 
Dit staat geheel los van de financiële mogelijkheden van de vraagsteller. Geen 
enkele groep is uitgesloten. 

• Er wordt naar gestreefd om een artikel te plaatsen over Vidar in het 2e 
wijkblad van 2024. Op die manier worden inwoners (met name ook de 
ouderen) goed geïnformeerd over het werk en de mogelijkheden van Vidar. 
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b. Nieuwe website Wijkplatform 
Deze presentatie wordt gegeven door Dietrich deLannoy. Hij wijst er als eerste op dat 
het motief van het bestuur om te kiezen voor een nieuwe website is beschreven in 
het verslag van het Overleg Wijkplatform van 22 januari 2024. Bij de pagina’s zegt hij 
nog: 

• Oude website voldeed heel goed, maar was toe aan upgrading. Dat is echter 
erg duur. Bovendien waren de gebruiksmogelijkheden ingewikkeld en slechts 
voorbehouden aan een aantal mensen 

• Verder is een belangrijke drijfveer geweest om de zichtbaarheid van de wijk 
De Kluis op een hoger peil te brengen, De Kluis hoort bij het werkgebied van 
het Wijkplatform en dan is het ook logisch dat deze wijk een plek krijgt op de 
website. Zowel bij de naamgeving als bij de inhoud. 

• De kosten voor het maken van de nieuwe website waren veel lager dan het 
upgraden van de oude website. Bovendien kon de nieuwe website met relatief 
eenvoudige middelen worden opgezet. Ook kon vrij gemakkelijk gewerkt 
worden met links richting website van onze partners. Die staan nu op de 
voorpagina. 

• Op de voorpagina staat ook een tekening wie de grootte van het werkgebied 
van het Wijkplatform aangeeft.  

• De website biedt ook plaats aan de wijkbladen en de verslagen van het 
Overleg Wijkplatform van de afgelopen 3 jaar. Verder hebben de boeken en 
foto’s weer een plek gekregen. 

• Als mensen andere foto's willen uploaden of als men berichten wil plaatsen, 
dan kan dat via de secretaris. 

• De inschrijving als deelnemer aan de Dag van de Wijk en/of de Buurtcamping 
kan via de website. Vanuit de website zijn de inschrijfformulieren invulbaar. 

Jo Kleijn dankt hierna de sprekers voor hun presentatie en gaat verder met de 
agenda. 

3. Vaststelling notulen van het Overleg Wijkplatform van 22 januari 2024 
Op pagina 2 (bovenaan) meldt Severine Louf dat de Stichting Ophovenerhof niet de 
eigenaar is van de manege maar de eigenaar is van de kinderboerderij. Verder stelt 
zij voor het motto van de Warme Truien Dag toe te voegen. Dat is: Verwarm elkaar 
en niet de wereld. De vergadering is akkoord met deze toevoeging. 
Léon Lemmens zegt dat de afkoring van de Onafhankelijke Client Ondersteuning op 
pagina 3 (1 na laatste alinea) moet zijn OCO. De vergadering is ook hiermede 
akkoord. 
Het verslag wordt vervolgens gewijzigd vastgesteld. 

4. Mededelingen o.a. 
a. Kascontrole 2023 

Door omstandigheden is de kascontrole nog niet afgerond. Het bestuur streeft ernaar 
om dit af te ronden voor de vergadering van 21 september 2024. 
 

b. Inventarisatie hotspots en onveilige plekken of objecten t.b.v. de te 
houden buurtschouw 

Jo Kleijn zegt dat er aan de inwoners is gevraagd om hotspots en onveilige plekken 
op te geven. Die kunnen dan meegenomen worden bij de buurtschouw. Dat heeft 
geen resultaat gehad. 
Tijdens de vergadering brengen de deelnemers ook geen nieuwe elementen in. 
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Wel vraagt Bart Temme of er rekening mee is gehouden dat vorig jaar al een 
vergelijkbaar onderzoek is gedaan in het kader van het revitaliseringsproject in 
Geleen-Zuid. 
Jo Kleijn is van mening dat het onderzoek dat het Wijkplatform voor ogen heeft, een 
andere opzet en intentie heeft dan het door Bart Temme bedoelde onderzoek. Dat 
geldt ook voor de buurtschouw. In beide gevallen gaat het om details in de wijk die 
onderbelicht zouden kunnen blijven. In de vorige vergadering hebben al enkele leden 
gezegd te willen deelnemen aan de buurtschouw. Harm Burgers zegt daar ook bij te 
willen zijn. 
Het bestuur gaat met de buurtschouw aan de slag. 

5. Activiteiten Wijkplatform 2024 
De aanwezigen hebben geen op- of aanmerkingen over de bij de agenda gevoegde 
activiteitenlijst. 
Het bestuur gaat hier verder mee. 

6. Projecten in Geleen-Zuid en De Kluis 
a. Projecten externe partners 

Natuurbegraafplaats Daniken 
Het bestuur is blij dat dit project (voorlopig) in de ijskast is gezet. De inzet van Houdt 
Daniken Levend, de gemeente, de gezamenlijke wijkplatforms en de inwoners, 
hebben gelukkig succes gehad. Het bestuur blijft wel alert op ontwikkelingen in de 
toekomst. 
Glanerbrook  
Leon Geilen zegt dat het project Glanerbrook goed op schema ligt. Op meerdere 
plekken op het terrein wordt gebouwd en/of verbouwd. Belangstellenden kunnen een 
kijkje nemen. Er is altijd iemand van het projectteam aanwezig die eventuele vragen 
kan beantwoorden. De omgevingsvergunning voor de overkapping is verleend. 
Daelzicht Beneluxlaan  
Wouter van Driel zegt dat Daelzicht zoekt naar de connectie met de wijk en met de 
vele organisaties die hier werken. Over en weer kunnen zij elkaar aanvullen en van 
elkaar leren. Via de Zuidkamerapp zijn de lijnen kort en is direct contact onderling 
mogelijk. Wouter zegt verder dat het zorgcomplex naast Bunderhof heel goed op 
schema ligt. Er wordt nu gewerkt aan de binnenkant van de gebouwen. Bedoeling is 
eind 2024 daarmee klaar te zijn. Er is enige vertraging omdat gewacht moet worden 
op de stroomtoevoer. Dat is een probleem dat op veel plaatsen in Nederland speelt. 
Als alles klaar is gaan de nieuwe bewoners daar wonen. 

b. Projecten Wijkplatform: 
a. Dag van de Wijk; 23 juni 2024 

Jos Raven geeft toelichting. Hij zegt dat er dit jaar vanwege een eigen feest geen 
gebruik gemaakt kan worden van de faciliteiten van en in ’t Plenkhoes. Dit zal tot 
extra kosten leiden. Geprobeerd wordt deze zoveel mogelijk binnen de perken te 
houden. De aanmeldingen verlopen prima. 

b. Buurtcamping; weekend van 2 tot/met 4 augustus 2024 
Jos Raven zegt dat ook dit project in volle voorbereiding is. Net als vorig jaar zijn er 
volop vrijwilligers in de organisatie die zich met hart en ziel inzetten om er voor de 
deelnemers een onvergetelijk feest van te maken. Voor de werving van deelnemers 
wordt contact onderhouden met andere organisaties (Vidar, Stadslab, Bloempje, 
basisscholen etc) 
Verder zegt hij dat er helaas wel rekening gehouden moet worden met afnemende 
externe subsidies. De organisatie gaat daarom ook op zoek naar andere subsidie 
bronnen. Er zijn al de nodige contacten gelegd. 
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• Na de vergadering bleek uit overleg met de Stichting De Buurt dat de subsidies in de 
komende jaren ook geborgd zijn. Tot de dezelfde hoogte als in dit 3e jaar. Of daarbij rekening 
wordt gehouden met indexeringen of dat sprake zal zijn van inflatieschommelingen, is nu nog 
niet duidelijk. 

Naar verluidt is het dit jaar wel de laatste keer dat het terrein van ZOwonen aan de 
Lienaertsstraat gebruikt kan worden. De organisatie gaat daarom ook op zoek naar 
andere terreinen/ mogelijkheden. 

7. Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
Afsluiting 
 
Jo Kleyn bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.45 
uur. 
 
Deze notulen zijn vastgesteld in de vergadering van……………… 
 
De voorzitter,     De secretaris, 
 
 
 
--------------------------     --------------------------- 


